
 
  

 
 

PROTOKÓŁ Nr 42 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w Krakowie 

 odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

                                                      w dniu 15.06.2022 roku o godz. 18oo 

 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian – jednogłośnie 

 

 

Ad.3. Sprawy bieżące :                 

3.1.Pismo mieszkańców bloku 10B os. Na Stoku – prośba o przycięcie drzew.     

Głos zabrali : L. Zaleński, P. Mleczko, Z. Rajski.  

Komisja w głosowaniu : 3 głosy za, 1 głos wstrzymujący opowiedziała się za wysłaniem pisma do ZZM z prośbą o zajęcie 

stanowiska zawartego treści pisma mieszkańców tego rejonu i powiadomienie Radnego tego regionu. 
 

3.2. Pismo MPO – dot. dostawienia koszy na śmieci na terenie Dz. XVII. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
           

3.3. E- mail p. Jolanty K. dot. montażu stojaków na rowery. 

Głos zabrali : L. Zaleński, J. Zabagło, P. Mleczko, Z. Rajski.   

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZBK i ZTP o załatwienie sprawy zgodnie z kompetencjami. 
 

3.4 Pismo ZZM – dot. usunięcia drzewa na ul. Wańkowicza 19. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.5. Pismo UMK – dot. postępowania w sprawie wydania zezwolenia na usunięcie drzew przy ul. Petofiego.   

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.6. Pismo ZZM – dot. wydania opinii realizacji pobocza przy ul. Petofiego. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.7. Pismo firmy 4. Gardens. S.C – dot. budowy toalety w parku Zielony Jar. 

Głos zabrali : L. Zaleński, Z. Rajski. J. Zabagło, P. Mleczko. 

 Komisja pozytywnie jednogłośnie opiniuje projekt z uwagami: w projekcie koncepcyjnym w okolicy punktu nr 8 dostawić 

stolik szachowy z 4 krzesłami z oparciem. W okolicy basenu dostawić dodatkowe ławki i leżaki drewniane. 
 

3.8. Zadania Budżetu Obywatelskiego ( Toalety przy placu zabaw w każdej dzielnicy). 

Głos zabrali :  Z. Rajski L. Zaleński, J. Zabagło, P. Mleczko. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za postawieniem toalety na placu zabaw przy ul. Wańkowicza. 
 

3.9. Pismo ZZM – dot. decyzji na usunięcie drzew.   

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.10.  Pismo ZZM – dot. wniosku w sprawie renowacji placu zabaw przy ul. Stefana Kisielewskiego.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.11. Pismo  ZZM – dot. wydania decyzji o wycięcie drzew.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.12. E-mail K.Frankiewicz– dot. boiska w Łuczanowicach.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.13.   Wniosek o usunięcie ławki z pod bloku nr. 13 os. Na Stoku.  

Głos zabrali L. Zaleński, P. Mleczko, Z. Rajski  

Komisja zagłosowała jednogłośnie za odłożeniem rozpatrzenia wniosku o zmianie lokalizacji ławki po wizji lokalnej w 

terenie z Radnym tego regionu.   

 

 

 



 
  

 
 

 

 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

 

Ad.5.Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII ustalono na 6.07.2022r 

Na tym posiedzenie Komisja Ochrony Środowiska  zakończono o godz.19:15 

Protokół sporządził:  

Zbigniew Rajski  

 

Przewodniczący Komisji  

 

Zbigniew Rajski 

 


